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Protokół Nr 20/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 12 sierpnia 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Piotr 

Gawryluk,  Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk oraz Skargnik Gminy Jerzy Micewicz. W posiedzeniu 

nie uczestniczyła radna Katarzyna Witoszko. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 12:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czterech z pośród pięciu członków Komisji, a zatem 

obrady  są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3) Sprawy różne. 

 

 Ad. 2 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o  wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości wraz z uzasadnieniem. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że zależy nam, aby wprowadzić nowe 

stawki od 1 września. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021- 2025 wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz przedstawił projekt w sprawie dokonania zmian w 

budżecie gminy na 2021 r. wraz z uzasadnieniem. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że my musimy sami sobie zapłacić 

podatek. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 3 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dodała, że w porządku obrad XVIII sesji Rady 

Miejskiej w Kleszczelach omyłkowo ujęto punkt o brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie 
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wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym 

Gminy Kleszczele”. Dodała, że ten projekt uchwały będzie wycofany. 

 

  

 Ad.3 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki powiedział, że został ogłoszony drugi 

przetarg na remont świetlicy w Sakach. Wykonania zadanie zostaje rozłożone na dwa lata, ze 

względu na wysokie koszty. 

 Radny Piotr Gawryluk powiedział, że może zrobić zebranie wiejskie, bo on nie może 

przetłumaczyć ludziom, że remont świetlicy został rozłożony na dwa lata. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w tym roku rozpoczną się 

prace, a w następnym zostaną zakończone. 

 Radny Marek Martynowicz powiedział, że może porozmawiać z Maksbudem, aby 

przyjechał załatał kawałek drogi na Pogreby. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że ten niedokończony zjazd 

z drogi powiatowej musi być wykonany zgodnie z obowiązującą procedurą. 

 Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy gałęzie w Sakach zostaną podcięte przy drodze. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w tej sprawie zostaną 

podjete odpowiednie działania. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odczytała wniosek Stowarzyszenia Edukacji 

Kulturalnej Widok w sprawie nieruchomości po Panu Jerzym Kostko. 

Dodała na koniec, aby przekazywać informację mieszkańcom dotyczącą Narodowego 

Spisu Powszechnego. Spisać można się przez stronę internetową w Gminnym Punkcie 

Spisowym lub przez infolinię. 

 

 Wobec wyczerpania porządku o godzinie 13:30 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

        Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 

 

 


